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Referat fra bestyrelsesmødet d. 8. juli 2020 
 
Til stede: Birthe, Claus, Helen, Lilly, Ib, Svend (referent) 
Fraværende: Mette 
 
Dagsorden og referat: 
 
1. Godkendelse af referatet fra sidste møde 
 Intet at bemærke. 
 
2.   Kassererens rapport 
 Bankbeholdning: kr. 158.140,62 

- heraf er kr. 85.000 overført fra 

opsparings-kontoen, der (måske 

midlertidigt) er lukket pga negative 

renter.   

 Kasse:   ca. en 50’er 

  
3. Konstituering 

Efter generalforsamlingen og konstitueringen ser bestyrelsen således ud: 
Svend Kristensen (nr. 20) - formand 
Claus Olsson (nr. 9) - næstformand  
Birthe Jeppesen (nr. 5) - kasserer 
Lily Lund Hjorhöy (nr. 1) 
Helen Bille (nr. 18) 
Suppleanter: Ib Mortensen (nr. 5), og Mette Jensen (nr. 22) 
 
- dvs genbrug over hele linien. 

  
4.  Opfølgning fra generalforsamlingen 
 Vedtagne forslag: 
 - 5.1 Fornyelse af asfalten. Bestyrelsen blev bedt om at overveje evt 

 alternativer til asfalt, og undersøge priser. Det arbejde igangsættes 
 straks. 

 - 5.2 Haveaffaldsløsning. Det blev vedtaget at nedsætte et udvalg, der skal 
 komme med forslag til etablering af en kompostplads i vores egen 
 ’Nordskov’, indkøb af materialer og evt maskinpark (kompostkværn). Der 
 blev ikke besluttet et budget, men gruppens oplæg til udgifter skal 
 godkendes af bestyrelsen.   

  Gruppen består af Rie (11), Helen (18), Jane (10) og Per (8). 
  
 Fra pkt. Evt: 

- debat om bestyrelsens godkendelsesmyndighed mht udvendige 
forandringer på husene. Ingen konklusioner, så indtil andet evt besluttes 
af en generalforsamling, fortsætter ordningen. Vi opfordrer derfor til, at 
man husker at spørge inden man går i gang med projekterne. 

- Ladestandere til kommende el-biler. I forbindelse med kommende 
arbejder på gruspladsen (asfalt, retablering efter evt. lade-nedlæggelse 



 

 

 

mv), vil det være hensigtsmæssigt at tage hensyn til et forventet behov 
for anlæg af ladestandere på pladsen. Pt ved vi ikke nok om krav, 
standarder og muligheder, men det må vi finde ud, når det bliver aktuelt. 

 
 5.  Bestyrelsens ’huskeseddel’: 

• Evt. kontrolleret kompostbunke, evt. til foråret. Punktet udgår, jvfr.pkt. 4.  

• Nabohjælp – vi undersøger om vi kan købe et skilt til standeren ved indkørslen. Konceptet 
er i øvrigt baseret på anvendelsen af en app, som de interesserede hver for sig skal 
installere og aftale anvendelse af med de relevante naboer. Altså ikke noget som gf kan 
’beslutte’ på alles vegne. 

• Nyt ’juletræ’ – træet udskiftes i august/september, da der er flertal i bestyrelsen for, at det 
nuværende juletræ ikke er pænt nok. Desuden har det ikke, og får heller aldrig, figur til at 

bære vores julelyskæde ☹ 
 
6.  Evt. 

Bestyrelsens mødekalender: 2/9 – 21/10 – 2/12 – 3/2-2021 – 8/4 (alle 
onsdage). 
 
 
 
                                  

Fortsat god sommer til alle! 


